

CAMP CMS

Charlotte-Mecklenburg Schools က ခြောက်ပတ်တာကြာမြင့်မည့် နွေရာသီအားဖြည့်သင်ကြားရေးအစီအစဉ်ကို ဖွင့်လှစ်ပေးရန်ရှိပါသည်။ ပျော်ပျော်ရွှင်ရွှင်သင်ယူရမည့် ၎င်းသင်တန်းတွင် လူမှုရေးနှင့် စိတ်ခံစားမှုဆိုင်ရာ သင်ယူလေ့လာမှု၊ စာဖတ်စွမ်းရည်၊ သင်္ချာ၊ သိပ္ပံ၊ ကာယလှုပ်ရှားမှုနှင့် အားဖြည့်သင်ကြားရေးလှုပ်ရှားမှုများပါဝင်ပါမည်။

CAMP CMS အတွက် အရည်အချင်းမီသူများ

CAMP CMS ကို ကျောင်းသားအားလုံးအရည်အချင်းမီသည်ဟု ဆိုသော်ငြားလည်း စဉ်ဆက်မပြတ်သင်ကြားပို့ချမှုကို လိုအပ်နေသည့် ကျောင်းသားများ၊ မသန်မစွမ်းသည့် ကျောင်းသားများနှင့် အင်္ဂလိပ်စာလေ့လာကာစ ကျောင်းသားများကို ဦးစားပေးရန် စီရင်စုက ပြဋ္ဌာန်းထားသည်။

ရက်သတ္တပတ် ၆ ပတ်အစီအစဉ်နေ့ရက်များ

အပတ်စဉ် တနင်္လာ - ကြာသပတေး (သောကြာနေ့မပါ)

ဇွန် ၁၄ - ဇူလိုင် ၂

ဇူလိုင် ၁၂ - ဇူလိုင် ၂၉

***ဇူလိုင် ၅ ရက်နေ့ - ၉ ရက်နေ့ထိ ရက်သတ္တပတ်တွင် CAMP CMS မရှိပါ ***

စာရင်းသွင်းရန် ဝင်းဒိုး

မတ် ၂၉ - ဧပြီ ၉

မူကြို - ၅ တန်း	၆ တန်း - ၈ တန်း
(မူကြို - ၁ တန်း) စာဖတ်ခြင်းနှင့် သင်္ချာ (3 တန်း - ၅ တန်း) စာဖတ်ခြင်းနှင့် သင်္ချာနှင့် သိပ္ပံ အားဖြည့်သင်ကြားရေးလှုပ်ရှားမှု အနည်းဆုံး ၁ ခုပါရှိမည် (အားကစား၊ ဂီတ၊ အနုပညာအစရှိသည်) ထပ်ဆောင်းပရိုဂရမ်ကိုလည်း ရယူနိုင်သည်	စာဖတ်ခြင်းနှင့် သင်္ချာနှင့် သိပ္ပံ အားဖြည့်သင်ကြားရေးလှုပ်ရှားမှု အနည်းဆုံး ၁ ခုပါရှိမည် (အားကစား၊ ဂီတ၊ အနုပညာအစရှိသည်) ထပ်ဆောင်းပရိုဂရမ်ကိုလည်း ရယူနိုင်သည်
<p style="text-align: center;">ကျောင်းသားအားလုံးသည် အောက်ပါတို့ကိုရရှိပါမည်-</p> <p style="text-align: center;">ကျောင်းကားအကြိုအပို့စီစဉ်ပေးမှု မနက်စာနှင့် နေ့လယ်စာ ကာယလှုပ်ရှားမှု လူမှုရေးနှင့် စိတ်ခံစားမှုဆိုင်ရာ သင်ကြားရေးအထောက်အကူများ ကျောင်းသားတစ်ဦးချင်းစီအလိုက် လိုအပ်ချက်ကိုဖြည့်ဆည်းပေးရန် ညွှန်ကြားချက် (EC/EL အထောက်အကူများပါဝင်သည်)</p>	

CAMP CMS တွင် တက်ရောက်ခဲ့ပြီး အတန်းတက်ရန် မရေရာသေးသည့် မူကြိုကလေးများကို ပထမတန်းသို့တင်ပေးပါမည်။

သင့်ကလေးအတွက် သတ်မှတ်ပေးလိုက်သည့် CAMP CMS တည်နေရာနှင့် မနက် ၈:၀၀ နာရီ - ညနေ ၃:၃၀ အထိ အစမ်းသတ်မှတ်ထားသည့် အချိန်စာရင်းဆိုင်ရာ အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို မေလထက်နောက်မကျစေဘဲ အိမ်သို့ပေးပို့ပါမည်။

သင့်ကလေးအတွက် စာရင်းသွင်းရန် အောက်ပါဝဘ်ဆိုက်သို့ ဧပြီ ၉၊ ၂၀၂၁ ရက်နေ့ထက် နောက်မကျစေဘဲ သွားရောက်ပါ။

<http://bit.ly/CampCMS>

စုံစမ်းမေးမြန်းလိုပါက သင့်ကလေး၏ကျောင်းသို့ဆက်သွယ်ပါ။